
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
Dato: 14. juni 2021  
Tid: 17.00 til 18.00 – åbent 
skolebestyrelsesmøde 

Klik her for at deltage i mødet  

18.00 til 19.00 – ordinært 
skolebestyrelsesmøde 

 

  

  

  
  

 
Mødedeltagere: Anders (1. suppleant), Thomas (medl.), Lisbeth (medl.), Morten (medl.), Kasper (medl.), 
Peter (medl.), Else Marie (medl.), Mette (KKFO-forældreråd), Jan (KKFO-leder), Anders W. (souschef) og Max 
(skoleleder). 

BEMÆRKNINGER 

1. Godkendelser • Godkendelse af dagsorden 

o Godkendt 

2. KKFOråds 

forretningsorden, 

Bilag 

• Mette og ledelsen fremlægger forretningsorden for vores KKFOråd, samt 

hensigter i forretningsorden og KKFOrådets arbejde.  

o Det er Johnny Jacobsen der sidder i KKFO forældreråd og Jan 

Ottosen der sidder i skolebestyrelsen 

o Intentioner med forretningsorden 

▪ Der vil være et bindeled – som Mette opfordre til skal 

have et fast punkt på Skolebestyrelsesmøder med kort 

info fra KKFOrådet 

▪ Formalisering af arbejdsgange 

3. Årshjul • Max fremlægger årshjulet for skolebestyrelsen for skoleår 2021/2022 

samt årshjulet for KKFOrådet, herunder hvorledes de skal spille sammen 

fremadrettet.  

• Der skal findes repræsentanter til forældremøderne 

o Alle de obligatoriske ting, som bestyrelsen skal behandler, er 

nu lagt ind i årshjulet, ligesom møderne der er åbne og for 

trivselsforældrene er også nu lagt ind. 

o Søren Østergaard – som er ungdomsforskning – inviteres til et 

åbent møde for området. 

o Det er det vedhæftede årshjul der vil være gældende for næste 

år, der er dog behov for, at skolebestyrelses-medlemmerne 

skriver deres navne på de dage der er forældremøder 

4. skoleår 2021/2022 • De sidste orienteringer – herunder skemaer, ansættelser, 

skoleudviklingsfokus.  

o Vi er med, men har travlt – især med skemaerne 

o Vi mangler at ansætte en, men har en procedure inden 

sommerferien 

o Vi holder ikke sommerafslutning med personalet, det bliver et 

kort, afdæmpet og udendørs farvel 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_ODZiNzE3ZDAtMmQ2NC00YzlmLThiZDUtNGE3ZDBmODgzOTU1%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%227ad74fff-48c1-4375-b52c-7e006726e7a4%22%2c%22Oid%22%3a%22a431e9a7-fd78-4f08-b8ca-027ef71b3b34%22%7d


 

o Vi skyder vores udviklingsfokus i gang i uge 31 i løbet af to 

dage i løbet af denne første forberedelsesuge. Vi står selv for 

det, men har sparring med Arbejdsmiljø København 

o Vi opgraderer hele tiden vores samarbejde med eksterne 

parter. Og til næste år gør vi det med Energi og Vand og vi vil 

fokusere på hvordan vi kan arbejde med målrettet og udvikle 

tilbud til talenter 

5. Meddelelser 

Herunder 

orientering om 

Corona situationen 

• Elever: Ingen deltagelse 

• Lærere: Ingen deltagelse 

• KKFO: Sommerferien er blevet planlagt. Vi har slået stillinger op, men 

det er meget svært at rekruttere. 

• Ledelse: Vi er i gang med prøver og har censorer fra naboskolerne. Vi 

klarer os faktisk rigtigt godt. 

I forhold til nedlukning og Corona: Der har været to tilfælde at smittede 

siden torsdag. Når vi genåbner, vil vi fortsat holde klasserne adskilt. I 

morgen tidlig vil vi ikke tjekke test-svar. 

• Bestyrelsesformandskabet: Tak til ledelsen for et godt samarbejde og for 

håndteringen af året der er ved at være gået. Tak for et højt niveau, 

håndholdt styring og for den tætte kontakt – også med alle berørte 

forældre i tilfælde af hjemsendelserne. 

 

• Peter og Max har været rundt og kigge på trafikforholdene. Peter 

fortæller, at de på baggrund af dette og henvendelser fra forældregruppen 

vil de kontakte Københavns Kommune. Max supplerer med, at mange af 

den trafikale utro opstår på baggrund folk med tilknytning til skolen – 

altså forældre der afleverer børn 

6. Året der gik • Alle bidrager og giver sit besyv set i forhold til situationen med COVID 

og dermed de ændringer der har været.  Det har desværre været det de har 

kendetegnet dette skoleår 

o Max: Det har været et vanvittigt år. Det betyder ikke, at der ikke 

er sket noget – det er der, men man skal huske at systemet 

omkring skolen også har været påvirket. Herunder skolens 

support.  

7. Evt. 
 

 


